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Prohlášení Dr. Füllmicha z vězení: „Jejich domeček z
karet se hroutí“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/03/prohlaseni-dr-fullmicha-z-vezeni-jejich-domecek-z-karet-se-hrouti-video/

Dr. Reiner Füllmich pokračoval v analýze důkazů o zločinech proti lidskosti z vězení.
Korupce je stále viditelnější po celém světě a „jejich domeček z karet se hroutí“ podle
Reinera, „a my jako mezinárodní právníci uděláme vše pro to, abychom tento proces
urychlili a ujistili se, že spravedlnost je vykonána.“

Dodává: „Okna pravdy, která se otevírají po celém světě, a světlo, které těmito okny září,
je v procesu identifikace všech odpovědných,  nikdo neunikne spravedlnosti.“

Reiner Füllmich se tak vyjádřil o přestávce v procesu kvůli velikonočním svátkům. Soudní
proces zatím probíhal osm dní. Nyní byl schopen shrnout trestní řízení proti němu a došel
k závěru, že Hoffman a Antonia Fischerová měli zájem pouze o to, aby „dostali do rukou
dar od Corona Committee.“

Tvrdí, že „podvodem a vydíráním“ se dostali ke zhruba 1,5 milionu eur z peněz jeho a
jeho klienta.

Viviane Fischerová však u soudu potvrdila, že si oba vzali půjčky, aby zajistili dary Corona
Committee, které byly ohroženy útokem vlády, ale oba byli schopni peníze splatit.

To znamená, že obvinění, že Reiner zpronevěřil finanční prostředky výboru, jsou
nepodložená. Ve skutečnosti se zdá, že neexistuje žádný důvod, aby byl nadále držen ve
vězení, a věří – stejně jako mnozí jiní -, že trestní řízení je snahou jej umlčet a uvěznit.

Reiner se tedy do budoucna jeví jako pozitivnější, což je slyšet v jeho prohlášení, které si
můžete celé poslechnout na videu níže. Přepis záznamu najdete pod videem.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/prohlaseni-dr-fullmicha-z-vezeni-jejich-domecek-z-karet-se-hrouti-video/
https://expose-news.com/2024/03/27/dr-fullmich-statement-from-prison-their-house-of-cards-is-collapsing/
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Watch Video At: https://youtu.be/y5uMxX57KYU

Vážení přátelé, z důvodu velikonočních svátků je v trestním řízení proti mé osobě
dvoutýdenní přestávka.

To mi dává šanci shrnout současný stav, status quo toho řízení, ale také mi to dává šanci
podívat se za toto řízení na velmi pozitivní vývoj, který se ve skutečnosti odehrává v té
realitě, která je pozadím snah aby mě zavřeli a dali mě do vězení.

Vypadá to, že koronavirová pandemie, která mi ve skutečnosti otevřela oči a upozornila
mě na do té doby nepředstavitelnou síť lží, se nyní rozplétá.

Okna pravdy, která se otevírají po celém světě, a světlo, které těmito okny září, je v
procesu identifikace všech odpovědných, nikdo spravedlnosti neunikne.

Nový článek německého novináře Paula Schreyera v publikaci Multipolar je založen na
intenzivním výzkumu a řadě soudních sporů, které byly podány v rámci německé verze
zákona o svobodě informací. 

A jasně to ukazuje, tento článek jasně ukazuje, že německý RKI, který až do 16. března
2020 na základě skutečné vědy informoval veřejnost, že virus Covid není nic jiného než
chřipka, změnil přes noc svou melodii.

16. března vysoce postavený člen RKI, který byl úzce spojen s plandemickým průmyslem
a jeho hlásnou troubou WHO – samozřejmě v tandemu se zbytkem západního světa –
rozhodl, že nyní existuje důvod k eskalaci dosud neškodné situace do pandemie a
vyděsit peklem obyvatelstvo, aby si vyzkoušeli jeho poslušnost.

Stalo se to bez jakéhokoli vědeckého základu, bylo to založeno čistě na politickém
signálu z plandemického průmyslu a jeho mluvčího WHO.

https://youtu.be/y5uMxX57KYU
https://multipolar-magazin.de/artikel/rki-protokolle-2
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I když Paul Schreyer v tomto článku uvádí, že jméno osoby, která pro WHO v Německu
vykonala „špinavou práci,“ není známo, zdá se mi velmi jasné, že on přesně ví, kdo to je,
stejně jako my.

Mimochodem, to bude mít samozřejmě obrovský význam i u německých systémových
soudů,  protože až dosud, slepě a bez zpochybňování čehokoli, vše, co přišlo od RKI,
považovali za samozřejmé, že existuje nebezpečný nový koronavirus který byl
zodpovědný za pandemii.

Nyní je jasné, že RKI je zkorumpovaná a vypadá to, že podobný vývoj lze vidět po celém
světě.

Právě jsem byl informován jedním z lidí, kteří mi napsali a poskytli mi nějaké informace,
že Fauci ve Spojených státech, jak se zdá, připustil, že neexistuje vůbec žádný základ,
natož vědecký základ pro lockdowny a rozestupy..

Jejich domeček z karet se hroutí a my jako mezinárodní právníci uděláme vše pro to,
abychom tento proces urychlili a zajistili, že spravedlnost bude vykonána.

Pokud jde o trestní řízení proti mně, je to velmi jednoduché, hlavní svědci obžaloby,
podivný právník pan Hoffman a moje bývalá spoluhostitelka Viviane Fisherová, jejíž
výkon u soudu konkuroval výkonu pana Hoffmana, byli vyslýcháni.

Vydali své svědectví, pan Hoffman přišel jako vysoce agresivní, nekontrolovaná osoba s
nevysvětlitelnou nenávistí vůči mně, Viviane Fischerové a vlastně celému světu.

Museli uznat, že neexistuje absolutně žádný důvod pro jakékoli z masivních obvinění,
podle nichž jsem mu vyhrožoval mnoha podivnými způsoby, mimo jiné puškou
Winchester nebo radikalizací členů politické strany, jejímž jsem byl na chvíli
spolupředsedou.

Jedno z nejbizarnějších obvinění, které vznesl, bylo, že se cítil mnou ohrožen kvůli svému
„etnickému původu.“  Když jsme se ho zeptali, co to znamená, řekl, že je aškenázský Žid.
Pokud je to pravda, tak já o tom nevím. Ale bylo by to pro mě zcela irelevantní, i kdybych
o tom věděl.

Jediný důvod, proč jsem mu projevil svou naprostou neúctu s tím, že jím dokonce
opovrhuji, je ten, že jsem se dozvěděl, že je jak profesně, tak i na osobní úrovni prostě
idiot.

Viviane Fischerová potvrdila, že ani pan Hoffman, ani Antonia Fischerová, které jsme
zahrnuli do vyšetřovacího covidového výboru jako náhradníky za dva vědce, nehráli
žádnou roli v práci vyšetřovacího výboru a zajímali se pouze o dary.

Připadalo nám však poněkud bizarní, že se zdá, že Viviane Fischerová je stále ochotná s
těmito lidmi spolupracovat, a to navzdory skutečnosti, že tito dva a jejich pochybný
partner podvodem a vydíráním získali zhruba 1,5 milionu eur z mých peněz a peněz
mého  klienta.
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Navzdory skutečnosti, že tito lidé se nyní s pomocí okresního prokurátora snaží získat
všechny dary Corona Committee, jen aby zastavili jeho práci.

Velmi podivné. Navzdory tomu, že se množí důkazy, že okresní státní zástupce je vinen z
maření spravedlnosti, nyní se jedná o trestný čin, nejen o přestupek, nevěřím, že soud
má pod kontrolou toho, kdo za tímto řízením stojí.

Ve skutečnosti velmi užitečné – a pro můj případ zásadní – je to, že Fischerová také
potvrdila, že jsme si vzali půjčky, abychom zajistili část darů pro případ, že by nám
obstavil bankovní účet.  Existovalo bezprostřední a rostoucí riziko a oba jsme byli ochotni
a schopni splácet úvěry.

To znamená, že případ DA je mrtvý. Ve skutečnosti, kdybychom neudělali nic na ochranu
peněz před úmyslným zabavením státem, byli bychom vinni porušením naší svěřenské
povinnosti postarat se o dary.

Pro soud a pro ty, kdo budou mít zájem, podáme podrobné posouzení Viviane Fischerové
a pana Hoffmana, jejich alespoň částečně bizarní svědectví u soudu.

Mezitím tady v Německu se přímo před našima očima v mainstreamové televizi odehrává
ještě podivnější show. Každý, kdo se odváží hájit mír na Ukrajině, je téměř hystericky
obviňován těmi, kdo si říkají politici a novináři, že pomáhá Putinovi vyhrát válku.

Se vší vážností požadují, aby Německo dodalo Ukrajině co nejvíce peněz a co nejvíce
zbraní. Za jakým účelem? Samozřejmě za účelem zabití co největšího počtu lidí.  Je to
velmi, velmi zvláštní.

Děkuji za vaše dopisy a někdy velmi osobní zprávy. Mimochodem, kromě mě je nikdo
nečte, obálky jsou zavřené, když mi přijdou, jsou zničeny až poté, co je otevřeme.

Velmi se těším, až se zase dám dohromady s manželkou, našimi psy, rodinou a přáteli a
budu pokračovat v naší práci s mezinárodní skupinou advokátů, samozřejmě s pomocí
vás všech

Bude spravedlnost, neexistuje žádný jiný způsob, jak může lidstvo přežít.

Zde je několik dalších mých oblíbených písní, jednou je Lindsay Buckingham, dříve
Fleetwood Mac, jeho píseň je „Trouble,“ skvělá píseň. David Bowie, „Heroes“ a „China
girl“ Christopher Cross „Ride Like A wind“ a Elton John, „I’m Still Standing.“

Brzy se všichni uvidíme.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 4.8]


